
 

 

Vragen D66 inzake de verlening van vergunningen ex artikel 32 RvO 

1. Hoeveel vergunningen zijn er in 2021 in totaal bij de gemeente Haarlem aangevraagd? Heeft 
er een stijging in het aantal vergunningaanvragen plaatsgevonden ten opzichte van 
voorgaande jaren?  

2. Hoeveel aanvragen zijn in 2021 vervolgens van rechtswege verleend? 
3. Om welke redenen danwel welke (inhoudelijke) gronden worden vergunningen in Haarlem 

van rechtswege verleend? Met andere woorden: hoe vindt de triage aan de voorkant plaats? 
4. In hoeveel procent van de gevallen is bezwaar of beroep ingesteld tegen van rechtswege 

verleende vergunningen? 
5. Vindt het college het – net als D66 – ook onwenselijk dat eventuele ongewenste 

neveneffecten van zo’n van rechtswege vergunningverlening (bijv. recentelijk aan de 
Schoonzichtlaan) alleen opgelost kan worden, doordat er een belanghebbende in bezwaar 
gaat? Zo ja, welke maatregelen gaat het college hiervoor in het vervolg treffen? 

6. Kan het college in een overzicht een uitsplitsing maken van de verschillende categorieën 
aangevraagde vergunningen en hoeveel aanvragen per categorie van rechtswege zijn 
verleend? 

7. Het is de D66-fractie opgevallen dat de evenementenvergunning voor Bevrijdingspop op 2 
mei 2022 is verleend. De aanvraag daartoe is op 24 december 2021 gedaan. Kan het college 
toelichten waarom het meer dan vier maanden heeft geduurd, voordat deze vergunning is 
verleend? 

8. Het is de D66-fractie daarnaast opgevallen dat de evenementenvergunning voor het 
Houtfestival op 14 juni 2022 is verleend. De aanvraag daartoe is op 28 maart 2022 gedaan. 
Wat is de reden dat het bijna drie maanden heeft geduurd voordat deze vergunning is 
verleend en dat deze vergunning vier dagen voor het festival is bekendgemaakt? 

9. Hoe wordt er tot op heden gehandhaafd op de verlening van vergunningen in Haarlem? 
 

 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 

Meryem Çimen  

 


